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Ešte sa ani len poriadne neskončilo plošné testovanie a slovenský premiér Matovič vyhlásil, že rúšok
sa určite nezbavíme až do príchodu vakcíny na COVID-19.

Bude však táto vakcína skutočne účinná? Ochráni pred nákazou novým koronavírusom SARS-CoV-2?
Zabráni jeho šíreniu medzi ľuďmi? A koniec-koncov, bude táto vakcína bezpečná?

Na všetky tieto otázky sa pozrieme bližšie v tomto článku, vychádzajúc zo zistení známeho
amerického lekára Dr. Mercolu a dlhoročného aktivistu a odhaľovača rôznych sprisahaní Jamesa
Corbetta.

Video o manipuláciach pri vývoji vakcín na COVID-19
Nedávno James Corbett publikoval nasledovné video (v angličtine):

https://youtu.be/Wj3ZOS5wjc8

Podľa tohto videa výrobcovia vakcín proti COVID-19 tvrdia, že bude uskutočnené ich striktné
a dôsledné testovanie. Avšak z protokolov testovania vyplýva niečo úplne iné.

Po podrobnejšom preštudovaní materiálov zistíme, že tieto vakcíny nebudú mať významný vplyv na
obmedzenie miery prenosu infekcie, ani neprinesú menej hospitalizácií, ani nezabránia prepuknutiu
ochorenia COVID-19 a zrejme ani nebudú tak bezpečné, ako sa nás o tom snažia presvedčiť.

Ide o pomerne šokujúci objav, nakoľko žiadna z uvedených vecí nie je stanovená ako kritérium pre
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vyhlásenie testov vakcín za úspešné. Je to akoby ste povedali, že úlohou polície vlastne nie je chrániť
ľudí.

Jediným kritériom „úspechu“ bude, ak sa vakcíne podarí zníži príznaky, respektíve prejavy
ochorenia, ktoré, mimochodom, sú rovnaké ako u bežnej nádchy či prechladnutia. Čiže oni sa ani len
nesnažia vyrobiť vakcínu, čo by zabránila šíreniu COVID-19, prípadne vakcínu brániacu prepuknutiu
ochorenia.

Aký potom vlastne má zmysel takáto vakcína, okrem teda obrovského zisku pre jej výrobcu?

Preto, keď Matovič dnes tvrdí, že nás zachráni len vakcína, tak otvorene klame. Aj keby sa takouto
vakcínou zaočkovala celá populácia, k zastaveniu šírenia COVID-19 podľa všetkého ani nedôjde.

Kritéria pre vyhlásenie vakcín za „úspešné“
Poďme sa ale teraz bližšie pozrieť, ako vlastne sú tieto kritéria „úspechu“ nastavené.

V prípade AstraZeneca, ktorej vakcíny chce nakúpiť aj Slovensko, je kritérium nastavené tak, že ak
z 25 príjemcov očkovania sa príznaky ochorenia rozvinú u menej ako 12 z nich, tak vakcína bude
považovaná za úspech (v porovnaní 19 k 25 ľudí v kontrolnej skupine).

Teda inými slovami, ak sa zmiernia príznaky aspoň u 13 z 25 ľudí, tak vakcína je považovaná za
účinnú.

Percentuálne ide 52% zníženie príznakov v očkovanej skupine oproti 24% bezpríznakových
v kontrolnej skupine, čiže 52% – 24% = 28% zníženie príznakov ochorenia, akými sú horúčky, kašeľ
či bolesti hlavy.

A znova opakujeme – tu nehovoríme o 28% zníženom prenose (infekčnosti) vírusu alebo zamedzení
prepuknutia ochorenia. Hovoríme len o 28% ľudí, ktorí „vďaka“ vakcíne budú možno mať miernejší
priebeh choroby.

Toto kritérium pre zmiernenie príznakov platí pre 3 firmy vyvíjajúce vakcíny na COVID-19 –
Moderna, Pfizer a AstraZeneca.

Vážne vedľajšie účinky doterajšieho testovania a možné
obídenie klinických skúšok
Počas doterajšieho testovania vakcíny od AstraZeneca sa objavili 2 prípady vážneho ochorenia
nazývaného transverzná myelitída.

Ide o silný zápal nervov v mieche, čo viedlo k zastaveniu testovania vakcíny v septembri 2020.

V prípade ďalšej firmy vyvíjajúcej vakcínu proti COVID-19 Johnson & Johnson, tak aj oni museli
pozastaviť testovanie pre „nevysvetliteľné ochorenie“ jedného z dobrovoľníkov, ktorý sa zúčastnil
testovania.

Ďalším veľkým šokom po podrobnejšom preštudovaní protokolov je, že napriek deklarovaným
klinickým skúškam na 30 až 60 tisíc dobrovoľníkoch, chcú tieto farmaceutické firmy podrobne
skúmať zdravotný stav len asi u 164 testovaných ľudí.

Z toho vyplýva, že pre schválenie svojich vakcín sa pravdepodobne pokúsia využiť výnimky pre



„núdzovú autorizáciu“ u európskych a amerických regulačných agentúr (EUA a FDA).

Okrem toho firmy vyvíjajúce vakcíny plánujú len malú časť zaočkovaných dobrovoľníkov vystaviť
reálnemu vírusu.

Tu však ide o pomerne nebezpečný krok. Totižto, keď sa zaočkovaní ľudia vystavia reálnemu vírusu,
tak sa nezistí len ochranný účinok vakcíny, ale aj to, či sa náhodou nevyvolá tzv. paradoxná
(prehnaná) imunitnú odozva.

Práve paradoxná imunitná odozva je problém, na ktorom stroskotali všetky predošlé pokusy vyrobiť
vakcínu proti iným druhom koronavírusov. Keď sa robil pokus na fretkách, tak všetky fretky kvôli
tomu po vystavení reálnemu vírusu zomreli.

Ďalším veľkým problémom týchto testov vakcín je, že sa robia na mladých a zdravých jedincoch, ktorí
majú najmenšie riziko úmrtia na COVID-19.

Keď sa vakcíny použijú na starých ľuďoch, reakcie u nich môžu byť diametrálne odlišné.

Vakcíny sa často netestujú proti placebu
Ďalším obrovským problémom testov vakcín proti COVID-19 je to, že kontrolnú skupinu netvoria
ľudia očkovaní skutočným placebom, ako je čistá voda alebo fyziologický roztok.

Namiesto toho sa v kontrolnej skupine očkuje napríklad vakcínou proti meningokokom. Týmto
spôsobom sa dajú skryť mnohé vedľajšie účinky, ktoré majú spoločné obidva druhy vakcín.

Firma Moderna používa síce fyziologický roztok, ale jej vakcíny nie sú určené pre Slovensko.

Pre nás sú určené vakcíny od firmy AstraZeneca, ktorá v „placebo“ skupine aplikuje dobrovoľníkom
zmieňovanú vakcínu proti meningokokom.

Ďalším spôsobom, ako firma AdtraZeneca maskuje možné negatívne vedľajšie účinky svojej vakcíny,
je podávanie určitých liekov, ako napríklad paracetamol.

Ten podávali zaočkovaným dobrovoľníkom v 6 hodinových intervaloch počas prvých 24 hodín od
zaočkovania. Paracetamol pritom zmierňuje bolestivé a zápalové stavy, ktoré testy týmto spôsobom
nemusia zachytiť.

Navyše, užívanie paracetamolu v počiatočných štádiách infekcie nie je dobrý nápad, pretože
paracetamol okrem iných vecí aj tlmí imunitný systém. No a to je v čase, keď telo bojuje s infekciou,
silno nežiaduce.

Záver
Keď sa napokon podarí schváliť niektorú z vakcín proti COVID-19, bude táto vakcína na Slovensku
povinná?

Z posledných udalostí ohľadne plošného testovania je možné predpokladať, že bude podobne
„dobrovoľne povinná“ ako testy. Čiže, kto sa zaočkovať nedá, toho budú čakať rôzne tresty v podobe
zákazov chodenia do práce, zákazov nakupovania, zákazov chodenia detí do školy či iné podobné
obmedzenia.

Preto musíme byť v tomto ohľade nadmieru opatrní a nedopustiť, aby sa pri očkovaní opakovala



situácia z plošného testovania.

Niekedy si aj vravíme, že všetci tí hlúpi ľudia, ktorí sa ako ovce postavia do rady na vlastnú porážku
(očkovanie), si možno aj tie nežiaduce následky očkovania kvôli vlastnej hlúposti zaslúžia.

Uvedomujeme si však, že mnohí ľudia sú kvôli strachu vyvolanom vládnou propagandou neschopní
zdravého úsudku. Ďalší sú jednoducho k tomu prinútení, ak nechcú ostať bez živobytia, práce
a peňazí.

Preto musíme všetci tieto dôležité informácie o pripravovaných vakcínach šíriť medzi čo najviac ľudí.
Ak sa 80% z nás zaočkovať dá a len 20% sa postaví proti, tak násilné očkovanie prebehne.

Ak by sa však 80% ľudí postavilo proti, potom súčasná tyranská vláda by bola prinútená cúvnuť.
Pomôžte nám preto v šírení týchto informácií, aby sme toto šialenstvo včas zastavili.

Zdroj: https://www.badatel.net/


